
Referat fra møte nr 3, Lardal menighetsråd tirsdag 04.03.2025 
 
Tilstede: Susanne Hjerpeland, Marit G. Omholt, Gerd Helgeland, Gunnar M. Henning, 
Øyvind Styrvold, Anne Lise Nakjem og Trine Lise Kiste. Ove H. Berrefjord og Vetle 
Halvorsen var med fra staben.  
 
Møtet ble innledet med «dagens ord» ved Gunnar. 
 
Saksliste: 
17/2025 Godkjenning av innkalling og møtereferat. 
 
Innkalling og møtereferat er godkjent. En påminnelse om å sende innkallinger og referater til 
Larvik.  
 
18/2025 Lardal menighet har fått ny organist 
 
Vår nye organist Vetle var invitert og til stede.  Menighetsrådet ønsket han 
velkommen. Vetle presenterte seg selv, og fortalte om sin stilling som er fordett 50/50 
mellom Hedrum og Lardal. Han kan samarbeide med Kantoriet ang kirkelige oppdrag.  
 
19/2025 Prestestilling 
 
Oppdatering om ansettelsesprosessen. Prosessen tar noe lengre tid, da flere er innkalt til 
intervjuer.  
 
20/2025 Påskeverksted 
 
Det har vært litt diskusjon rundt påskeverkstedet, og hvordan få dette gjennomført. Det er 
avholdt et møte og påskeverksted kan gjennomføres. Det deltar frivillige voksne og elever 
fra faget 'innsats for andre’. Påskeverksted gjennomføres torsdag 27. mars kl 14-16 i 
kantine-delen i Huldrehallen.  
 
21/2025 Bårehus Styrvoll 
 
MR fikk en  henvendelse pr mail om å omgjøre bårehuset v/Styrvoll kirke til lager. 
Menighetsrådet har sterke meninger om å beholde bårhuset som det er. En uttalelse skrives 
og sendes kirkeverge og prestegårdsansvarlig.  
 
22/2025 Valg av revisor 
 
Vedtak: Kjersti Smukkestad er valgt til menighetsrådets revisor.  
 
23/2025 Årsregnskap 2024 
 
Kasserer orienterte. MR har gjort seg kjent med årsregnskapet. Meningsutveksling og 
samtale har foregått. Det er diskutert virkemidler som kan gjennomføres for å unngå 
underskudd i framtida.  



 
Underskuddet i 2023 og 2024 overføres til disposisjonsfond, kr 46 457,-.  
 
Vedtak: årsregnskapet er vedtatt. 
 
 
24/2025 Budsjett 2025 
 
Budsjettet for 2025 er diskutert og MR har kommet til enighet.  
 
Vedtak: budsjettet er vedtatt.  
 
25/2025 Fasteaksjonen 2025 
 
Marit og Gerd informerer om erfaringer fra fasteaksjonen. For å dekke bygda må 
konfirmanter gå alene på rodene sine, med foresatte til å kjøre. MR ønsker at Lasse er til 
stede under fasteaksjonen, som foregår tirsdag 8. april. 
 
26/2025 Ove´s hjørne! 
 
Ungdomsklubben går veldig bra. Det er faste 9 ungdommer som kommer og de gleder seg 
til fredagskveldene.  
Lasse og Ove planlegger et arrangement i kirka nå i fastetiden. Det vil skje en kveld før 
påske og arrangementet blir annonsert.  
Ove har fått en henvendelse om et brukt lydanlegg som kan benyttes i kirka. Det har i  
tidligere MR vært diskutert behov for dette. Ove lager en sak og MR vil behandle saken 
senere.  
Et innkommet forslag om å sette opp en permanent prosjektor og skjerm i kirka. Dette kan 
brukes til både konfirmanter og til å vise salmene under gudstjenesten. En sak blir lagt fram 
for MR.  
 
 
27/2 2025 Eventuelt 
 

- Det mangler salmebøker til Hem og Styrvoll kirke. Susanne har lagt ut en annonse, i 
håp om å kunne kjøpe brukte bøker. Dersom det ikke kommer tilbud gjennom denne 
annonsen må det kjøpes nye salmebøker. Kan det være et alternativ å benytte en 
koffert m/salmebøker som kan fraktes gjennom kirkene? Saken ses opp mot punktet 
permanent prosjektor/skjerm under sak 26/2025,  

 
 
 
Referent: Trine Lise Kiste 


